
FAU Algarheim skole 

Oscar Christensens veg 20 

2056 Algarheim  

Referat fra FAU møte          26.02.25  

1. Godkjenning av innkalling: ok 

2. Godkjenning av referat: ok 

3. Saker fra sist møte:  

- Belysning rundt skolen: Gatebelysning fungerer ikke, men banelyset virker. 

Banebelysning på basketbanen og fotballbanen kan skrus på i bua, men har også 

tidsstyring. Ny melding til rektor om dette.  

- Skjermbruk i spisetid: konstituert rektor ønsker ikke å ta noen avgjørelse på dette. 

Ingen retningslinjer i Ullensaker kommune for skjermbruk i spisetid. Ta opp dette med 

ny rektor i april.  

- Bålplass: snakket med grunneier. Det kommer til å bli mulighet for en bålplass, 

avhenger av at FAU har midler til dette. Sjekke ut kostnadene med dette før det 

vedtas, men FAU er enstemmig på at dette er et ønsket tiltak. Solveig, Therese og 

Cecilie er ansvarlige for dette, men ber om bistand fra FAU ved behov.  

- Svømmebånd: Tatt opp i KFG. Bedt om å ta dette skriftlig til representant i KFG, men 

ikke fått tilbakemelding. Båndene slutter å virke i 4. klasse. Forslag om at de bør virke 

til båndet er tomt eller ut 4. klasse frem til de har svømmeundervisning i 5. klasse. 

4. Gjennomgang årshjul og vedtekter:  

- Årshjulet gir en oversikt over når i året ulike ting skal skje. Også en plan for når 

rektor skal være med i møter, foreslått annenhver måned. FAU synes det er 

positivt at rektor er med. Viktig med denne kontakten mellom hjem og skole.  

- Årsrapport ønskes utarbeidet til juni for å se hva som har skjedd inneværende 

skoleår. Nye FAU representanter kan også meldes inn da slik at rapporten kan 

sendes inn til Brønnøysundregisteret.  

- Forslag om at ny rektor er med på hvert møte frem til sommeren.  

- SU møter, ca. fem i året. Det er politikerne som bestemmer når disse 

treffpunktene er og årshjulet der følger kalenderåret. 



- Årshjulet må endres fra år til år. Siste møte før sommeren innkalles nye FAU 

representanter. Få valgt FAU leder og SU-leder før sommeren.  

- SU -representant ikke nevnt i rollene i FAU – vedtektene, samt at kommunens 

nettside mangler i årshjulet. 

5. Innmeldt sak: Transponder  

- Ønsket at FAU kan ha egen Transponder. Rektor tror ikke det er mulig. 

- Trinnkontaktene kan sende melding til lærerne og be de sende det ut på 

Transponder. Evt. at Aisha kan sende ut på vegne av trinnkontakter/FAU. Det er 

opplevd på enkelte trinn at det kan være vanskelig å få hjelp til å legge ut i 

Transponder. Vi trinnkontaktene må ha ansvar for at informasjon formidles flere 

steder enn på FB. 

- Sekretær sender referat fra FAU møter til kontorleder slik at de kan formidles ut på 

Transponder  

6. Info fra SU:  

- Tatt tak i elevundersøkelsen og høye mobbetall på noen trinn.  

7. Info fra KFG:  

- Gjennomgått elevundersøkelsen. Mye handler om ikke å bli inkludert. Store 

variasjoner fra skole til skole. Undersøkelsen skal endres.  

- Trygg voksne vester ønskes ikke av flere skoler på bakgrunn av at det er vanskelig å 

engasjere folk, samt at det er vanskelig å godkjenne hvem som er trygge voksne. 

Nedstemt forslag. 

-  Nasjonale prøver: Algarheim ligger under gjennomsnittet.  

- Ullensaker tar imot flyktninger. KFG var opptatt av at kommunen også tar høyde 

for kapasitet når det gjelder tjenester slik at alle kan ivaretas.  

- Ungdomsskole på Skogmo fortsatt ikke landet. Estimert 2029.  

8. Eventuelt: Brøyting og innkjøring forbudt ned mot skolen og på gangvei mot 

flerbrukshall 

- Bort mot gymsalen er det ikke brøytet på skrå over. Ungene må ut i snøen.  

- Skilting av innkjøring forbudt for alle utenfor skolen og utenfor flerbrukshallen. Kan 

potensielt skape farlige situasjoner. Sendes ut en påminnelse om at gangveien ned 

til hallen ikke skal kjøres på og at det er innkjøring forbudt ned til skolen med 



unntak av handikap plasser. Be rektor sende en melding til Ullensaker kommune 

som videreformidler til de som bruker hallen.  

 

Referent: Una Holm.  


